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Abstract (en)
The suspension cable (1), for civil engineering, has an intermediate sheet (11) between the strands, which is corrugated alternately on both sides.
The parallel corrugation peaks (12) are triangular with curved faces, to fit into the gaps (T) between the strands (7). Also claimed is production of the
sheet, using extrusion. Preferably each strand (7) is covered (9) by a supple material of the same material as the intermediate sheet (11), preferably
of high density polyethylene or a polyolefin. The sheet material, between the corrugations, has a thickness of ≤ 0.1 mm.

Abstract (fr)
Il s'agit d'un dispositif de suspension pour ouvrage de génie civil, comprenant un câble porteur lui-même constitué par juxtaposition latérale de
torons multiples identiques (7) répartis selon des nappes superposées, et des suspentes accrochées à ce câble par des colliers et propres à
transmettre audit câble la charge de l'ouvrage. Ce dispositif comprend, interposée entre les tronçons, compris à l'intérieur de chaque collier, de deux
au moins de leurs nappes superposées de torons (7) juxtaposés horizontalement, une feuille (11) nervurée alternativement sur ses deux faces par
des lattes d'entretoisement parallèles (12) présentant un profil de triangle curviligne, lattes propres à remplir jointivement les interstices (T) compris
entre lesdites nappes. <IMAGE>
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